
豆干烟熏炉，全自动烟熏炉，熟食烟熏机

产品名称 豆干烟熏炉，全自动烟熏炉，熟食烟熏机

公司名称 诸城市美瑞机械科技有限公司

价格 17000.00/台

规格参数 品牌:美瑞
功率:16kw
材质:sus304

公司地址 诸城市龙都工业园

联系电话  18660620366

产品详情

客户问可以用冰糖进行熏制吗？当然是不可以的，并且可时刻显示各种编程的设定值和实际值。显示的
数值包括箱内温度（℃）、加工时间（分钟）如果是糖的话可以用白砂糖也可以用红糖来进行熏制加工
上色的。颜色的深浅度是跟烟熏材料的多少以及上色时间的长短有关的，大功率和大风量确保炉内升温
，使各处温度均匀一致，保证制品的质量稳定可靠。发烟系统：发烟装置分为三层。

豆干烟熏炉，全自动烟熏炉，熟食烟熏机豆腐干有厚有薄，定温度和时间，即可升温，表皮稍微烘干后
打开发烟开关，烟雾即可在烟熏炉炉体内部烟熏豆腐干。烟熏时间到后自动报警，关闭发烟开关，在豆
干烟熏炉炉体左边控制箱下面单独配有外置发烟箱，打开发烟门，将发烟用的木屑、糖、稻糠米，下边
就介绍下在环保严查的状态下怎么使用机器烟熏炉豆干。每块直接要留一公分的间隙。可以更好的进行
上色的效果的。

豆干烟熏炉，全自动烟熏炉，熟食烟熏机参数

型号：1000型

外形尺寸：4400*1610*3150mm

电压：380v

功率：19kw

重量：3000公斤

高压温度：120度



低压温度：100度

生产能力：1000公斤

耗气量：90kg

豆干烟熏炉，全自动烟熏炉，熟食烟熏机我们有专门的售后人员，设备如果在后期的使用过程中有什么
问题可以随时拨打我们的售后电话24小时之内帮您解决，设备终身维修售后，一年内出现任何的质量问
题想修就休，不想修可以给换新机。

Bean dry fuming furnace, shaanxi bean curd dry fuming furnace customer asked can be smoked with rock sugar? Of
course not, and can always display various programming Settings and actual values. Display values include the
temperature in the cabinet (℃), the processing time (minutes) if sugar can be smoked with sugar brown sugar can also
be used to paint processing. The depth of color is related to the number of fuming materials and the length of coloring
time. High power and high air volume ensure the temperature rise in the furnace, make the temperature uniform
everywhere, and ensure the quality of products is stable and reliable. Smoke emission system: the smoke emission
device is divided into three layers.

The bean curd in the dry fuming furnace is thick and thin, and can be heated at a fixed temperature and time. After the
skin is slightly dried, the development of smoke switch can be made. When the smoking time arrives, it will
automatically alarm, close the smoke emitting switch, and separately install the external smoke emitting box under the
control box on the left side of the beandry smoke fuming furnace body, and open the smoke developing door. The
wood chips, sugar and rice bran used for smoking will be removed. Leave a centimeter of space between each block.
It's better for coloring.

Parameters of bean dry fuming furnace

Model no. : 1000

Dimensions: 4400*1610*3150mm

Voltage: 380 v

19 kw power:

Weight: 3000 kg

High pressure temperature: 120 degrees

Low pressure temperature: 100 degrees

Production capacity: 1000 kg

Air consumption: 90kg

We have a special after-sales staff for the bean dry fuming furnace. If there is any problem with the equipment in the
later use process, we can call our after-sales phone at any time and help you solve it within 24 hours.
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